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Vragen van het lid Agema (PVV) aan de Minister voor Medische Zorg over het 
bericht dat apothekers schaarse medicijnen doorsluizen naar het buitenland 
(ingezonden 30 januari 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Apothekers verkopen geneesmiddelen aan het buitenland, 
terwijl er hier tekorten zijn»1? Wat is uw reactie daarop? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat indien er in Nederland een tekort is dat er geen enkel 
pakje medicijnen naar het buitenland mag verdwijnen? 

Vraag 3
Hoe kon het volgens u gebeuren dat de export van de anticonceptiepil in 
oktober gewoon doorging terwijl er in Nederland sinds september een tekort 
aan was? 

Vraag 4
Hoeveel patiënten zijn hier de dupe van geworden en hoeveel extra kosten 
zijn hierdoor uitgegeven aan medicijnen? Kunt u daarbij een uitsplitsing per 
geneesmiddel geven? 

Vraag 5
Laat u deze kwestie inmiddels grondig onderzoeken door alle exportbewegin-
gen van medicijnen in kaart te brengen? Zo nee, op welke wijze doet u dat 
dan wel? 

Vraag 6
Welke maatregelen gaat u nemen om deze op winstmaximalisatie gerichte 
export van schaarse medicijnen te stoppen? 

Vraag 7
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het algemeen overleg geneesmidde-
lenbeleid op februari 2019? 

1 Trouw, 28 januari 2019
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Van 
Gerven (SP), ingezonden 30 januari 2019 (vraagnummer 2019Z01618).
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